
PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB

Møtet gjaldt Styremøte i Romolslia sportsklubb

Dato 09.01.24

Tidsrom 20.00-21.00

Sted Klubbhuset

Til stede Vibeke Ansnes, Jon Westbye, Nina Varskog, Tor Morten Andresen, Jan Strømsvik

Forfall Kjetil Vatle, Bjørn Tore Leithe

Referent Vibeke Ansnes

Kopi til

1. Gjennomgang av forrige styremøte

Jon gjennomgår saker fra siste styremøte.

2. Årshjul Januar og Februar

Jon presenterer årshjul for Romolslia sportsklubb 2024

3. Sportslig fotball

Lagspåmelding for ungdomslag. Frist 10 januar.

Samarbeidslag G16

Treningssamarbeid J15

Sportslig: G16 blir samarbeidslag med Flatås. De spiller med Romolsliadrakter og har
hjemmekamper i Romolslia. De melder ikke overgang, men har tilhørighet til egen klubb.

https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=ucefaa6918


J15 blir ikke samarbeidslag og kjører en ny sesong med 9’er fotball.

Fristen for påmelding går ut i morgen. Det er påmeldt 5 lag.

Mest sannsynlig blir det ikk

Mest sannsynlig blir det ikke seniorlag i fotball, da de er for liten tropp. Det er sannsynlig
at det blir påmeldt oldboyslag (7’er fotball).

Ny dommeransvarlig etter Kevin Strømsvik. Undersøker muligheter for kandidater.

4. Økonomi

Vi har p.d.d 123 536,95 kr på driftskonto. Det ligger regninger for ca 17 000 kr til forfall fra

driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter, og det kommer flere som skal betales de

nærmeste ukene.

Vi har 100 000 kr utestående til Siero, pga oppgaver som ikke er ferdig utført. Vi har ikke

fakturert Siero for hovedspons dette år, og tenker dette og neste års spons kan trekkes fra

regningen når de er ferdig med arbeidet.

Vi klarte kun å betale 50 000 kr av rentene på 135 000 kr, hovedlånet, men har i ettertid

betalt ytterligere 35 000 kroner. Vi har 50 000 kroner igjen av rentene å betale og vil bstale

noe av dette med grasrotandel som ble utbetalt denne uka. Vi har innfridd rentene på to

smålån, samt innbetalt utbetalte spillemidler på spillemiddellånet. Vi passer imidlertid på å

ha nok penger på konto til løpende utgifter og ev uforutsette utgifter som kan dukke opp.

Vi har lagt inn frister for søknad til legater og dtiftelser i årshjulet og planlegger å sende flere

søknader om økonomisk støtte i løpet av året.



Vi burde hatt flere sponsorer - sendt mail til TOBB 09.01.24

5. Årsmøte 2024

Avholdes i løpet av februar måned. Bestemme dato: Dato for årsmøtet 2024 blir
29.02.24 kl 19.00

- Øke treningsavgift

Forslag om å øke treningsavgift og dele innbetaling to ganger pr år, i mars og august.
Fakturere medlemsavgift og halv avgift i mars, samt halv avgift i august.

Forslag til treningsavgift RSK 2024

Medlemsavgift: 250,-

Fotball:

G/J 6 år: Gratis (kun medlemsavgift)
G/J 7 – 8 år : 1600,-
G/J 9 – 10 år : 1800,-
G/J 11- 12 år: 2100,-
G/J 13 - 14 år: 2300,-
J15 år: 2500,-
G16 år: 2500,-
J17 år: 2800,-
G19: 2800,-
Senior Dame/Herre: 3500,-
Oldboys/Oldgirls: 2500,-
Futsal Senior: 1000,-
Futsal Yngre: 500,-

Trenere: 50% rabatt for alle trenere.



Søskenrabatt: 20% på yngste spiller.

E-sport: 1000,- pr år

Alle aktivitetsavgifter fordeles på 2 terminer i mars og august.

VEDTAK: Styret er enige om å legge disse satsene som grunnlag for
treningsavgifter på årsmøtet 2024.

Implementere nye vedtekter som er oppdatert iht NIF’s regelverk.

Bjørn Tore Leithe trekker seg fra styret på årsmøtet og det må jobbes for å finne
erstatter.

6. Romolslia Rundt Ski

Kommunen kjører opp løyper som går via banen i en rundløype. Ønsker å arrangere
Romolslia Rundt eller Romliaden for de minste ungene med start/målgang, varm saft og
kiosk. Lage et arrangement med god stemning. Tenker februar eller mars for
gjennomføring.

Romolslia rundt ski planlegges til 03.03.24. Kjetil Vatle leder dette arbeidet.

7. Fritidsklubben

Søke om penger til ulike aktiviteter.

Det er sendt søknad.

Foreldrekomite?



Viktig å sette ned en foreldrekomite som kan planlegge aktiviteter og rapportere til Nina.
Flere foreldre må engasjeres og det må settes opp en vaktordning, slik at oppmøte og
ansvar fordeles på en bedre måte. Slik det er nå er det de samme som bidrar hver gang.
Dette tas opp på et foreldremøte, slik at man får kandidater til en gruppe. Gruppen vil få
mandat fra styret til å jobbe videre med opplegg rundt fritidsklubben. Jon og Nina
utarbeider mandat.

Vinterglede i vinterferien i samarbeid med frivilligsentralen. Det er søkt midler og
planlegges et godt aktivitetstilbud i vinterferien.

Kate Tømmervold fra Klæbu IL kommer og prater med oss i styret om planlegging av
sommereventyr/sommeraktiviteter i sommerferien. De har gode planer som vi kan
benytte oss av. Det kan søkes om midler hos Gjensidigestiftelsen til dette.

8. Rutiner mot mobbing

Rutiner mot mobbing - hvordan går styret frem vedrørende dette? Viser til veileder fra
NFF. Klubben må implementere disse rutinene i sine vedtekter og sørge for informasjon
ut til sine medlemmer.

NFF skal arbeide mot vold, trusler, diskriminering, hets, mobbing, doping,
kampfiksing, seksuell trakassering og seksuelle overgrep gjennom
forebyggende arbeid og effektive sanksjoner, slik at fotballarenaen er trygg
for alle. Varslingskanalen er en del av dette arbeidet.

Rutinene må tas opp på trenerforum og distribueres på hjemmeside. Det må skrives
ut plakater som må henges opp i garderober mm.

9. Organisering av sportsklubben

Nytt organisasjonskart

https://www.fotball.no/fotballens-verdier/2022/nffs-varslingskanal/
https://drive.google.com/drive/folders/1snGLLlvuXH3lG2wlH6UILHy8VMxoFoAX



